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Szanowny Pan

Uprzejmie powiadamiam ,2e zglosili siq do minie mieszkaricy
ul. Kruszydskiej mieszkajqcy na odcinku od skrzy2owania z ul. Kujawskq do
skrzy2owania z ul. Zeromskiego, Dojazdow a z prolbq o pomoc w
zainstalowaniu prog6w spowalniajqcych ograniczenie prqdkoici na tym
odcinku drogi, wqski odcinek tej drogi o szerokojci ok. 4m bez chodni[6w z
gruntowym poboczem jest bardzo niebezpieczny do u2ytkowania z uwagi na
fakt, i2 kierowcy nie zwalniajq i z bardzo du2q szybkoSciq wjeidiajq na te-n
odcinek drogi tak od strony ul. Wroniej jak i od ul. Zeromr[i"go ni. zwaZayq na
pieszych.

Tak jak wspomnialem szczeg6rnie naraieni sq piesi oraz matki z wozkami z
dzieimi bo muszq czqsciq pobocza tej drogi poruszai sig isq naraieni na
wypadek. To cud m6wiq mieszkaricy, 2e jeszcze nie doszlo do wypadku z
udzialem pieszych. Uwa2am, 2e nare2y zainstarowa6 t/z spowarniacze, kt6re
poprawiq bezpieczedstwo u2ytkownikom tego odcinka drogi oraz mieszkaficom
zamieszkatym przy tej drodze.

Ponadto w zwiqzku z planowanq wycinkq 3_ch lip i topoli w pasie drogi ul.
Kujawskiej w zwiqzku z pranowany oznaczeniem przejscia dta pieszych pros"zq
w to miejsce nasadzi6 nowe drzewa, kt6re zastqpiq wyciqte. Mieszkaricy
zobowiqzali siq dba6 o nowe drzewa, kt6re MZUK i D w tym miejscu poiadzi.
Proszg o uwzglqdnienie proSby mieszkaric6w za co z gory dziqkujq.
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